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Protokół Nr XXII/16 

   z XXII Sesji Rady Gminy Celestynów kadencji 2014-2018 

  odbytej w dniu 31 stycznia 2017 roku 

 

W sesji udział wzięli:  

1. Radni Rady Gminy Celestynów                                         -  wg załączonej listy obecności 

2. Wójt Gminy Celestynów                                                    -  Witold Kwiatkowski, 

3. Zastępca Wójta Gminy Celestynów                                   -  Piotr Rosłoniec,  

4. Skarbnik Gminy Celestynów                                               - Agnieszka Kurek,  

5. Sekretarz Gminy Celestynów                                             -  Krzysztof Boczarski, 

6. Sołtysi                                        -  wg załączonej listy obecności 

Inne osoby zaproszone. 

 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala dokonał otwarcia sesji, powitał radnych, sołtysów 

oraz zaproszonych gości. Stwierdził, iż na sali znajduje się 12  Radnych, co stanowi  quorum 

niezbędne  do podejmowania  przez Radę Gminy prawomocnych uchwał. Następnie odczytał 

proponowany porządek obrad Sesji: 

 

Proponowany porządek obrad Sesji Rady Gminy Celestynów:  

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum Rady oraz przyjęcie porządku obrad Sesji. 

2. Podjęcie uchwał w sprawach: 

  a) upoważnienia Wójta  Gminy Celestynów do dysponowania gruntami należącymi do zasobu  

      gminnego na cele budowlane; 

  b) ustalenia średniej powierzchni gospodarstwa rolnego w Gminie Celestynów na rok 2017; 

  c) nieodpłatnego nabycia do zasobu nieruchomości Gminy Celestynów prawa własności do  

      nieruchomości gruntowej położonej w miejscowości Regut stanowiącej własność Skarbu Państwa; 

  d) przyjęcia regulaminu otwartego konkursu ofert dla niepublicznych przedszkoli, niepublicznych  

      szkół podstawowych oraz niepublicznych innych form wychowania przedszkolnego oraz  

      określenia kryteriów wyboru ofert; 

  e) zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Celestynów na rok 2017. 

3. Sprawozdanie Wójta z działalności pomiędzy Sesjami. 

4. Interpelacje, zapytania i wnioski Radnych. 

5. Sprawy różne. 

6. Przyjęcie protokołów z Sesji z dnia 21 grudnia 2016 roku oraz 5 stycznia 2017 roku. 

7. Zamknięcie obrad.               
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Wójt Witold Kwiatkowski wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w 

sprawie  sprostowania błędów pisarskich w uchwale Nr 220/16 Rady Gminy Celestynów z 

dnia 21 grudnia 2016 roku w sprawie zamiaru rozwiązania Zespołu Szkół  

w Celestynowie. 

 

Wniosek został przyjęty. (11 głosów za, 1 wstrzymujący). 

 

Wójt Witold Kwiatkowski wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie  sprostowania błędu pisarskiego w uchwale Nr 221/16 Rady Gminy 

Celestynów z dnia 21 grudnia 2016 roku w sprawie zamiaru likwidacji Liceum 

Ogólnokształcącego w Celestynowie wchodzącego w skład Zespołu Szkół w Celestynowie. 

 

Wniosek został przyjęty. (11 głosów za, 1 wstrzymujący). 

 

Wójt Witold Kwiatkowski wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie  sprostowania błędu pisarskiego w uchwale Nr 222/16 Rady Gminy 

Celestynów z dnia 21 grudnia 2016 roku w sprawie zamiaru likwidacji Technikum w 

Celestynowie wchodzącego w skład Zespołu Szkół w Celestynowie. 

 

Wniosek został przyjęty. (11 głosów za, 1 wstrzymujący). 

 

Wójt Witold Kwiatkowski wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie sprostowania błędu pisarskiego w uchwale Nr 223/16 Rady Gminy 

Celestynów z dnia 21 grudnia 2016 roku w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Zawodowej w 

Celestynowie wchodzącej w skład Zespołu Szkół w Celestynowie. 

                                                                             

Wniosek został przyjęty. (11 głosów za, 1 wstrzymujący). 

 

Wójt Witold Kwiatkowski wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie sprostowania błędu pisarskiego w uchwale Nr 224/16 Rady Gminy 

Celestynów z dnia 21 grudnia 2016 roku w sprawie zamiaru likwidacji Warsztatów 

Szkolnych wchodzących w skład Zespołu Szkół w Celestynowie. 

 

Wniosek został przyjęty. (12 głosów za). 

 

Wójt Witold Kwiatkowski wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 226/17 Rady Gminy Celestynów z dnia 5 stycznia 

2017 roku w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego dzieci w wieku do lat 5 w przedszkolach, oddziałach przedszkolnych w 

szkołach podstawowych i punktach przedszkolnych prowadzonych przez Gminę Celestynów. 
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Wniosek został przyjęty. (12 głosów za). 

 

Proponowany porządek obrad Sesji Rady Gminy Celestynów:  

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum Rady oraz przyjęcie porządku obrad Sesji. 

2. Podjęcie uchwał w sprawach: 

  a) upoważnienia Wójta  Gminy Celestynów do dysponowania gruntami należącymi do zasobu  

      gminnego na cele budowlane; 

  b) ustalenia średniej powierzchni gospodarstwa rolnego w Gminie Celestynów na rok 2017; 

  c) nieodpłatnego nabycia do zasobu nieruchomości Gminy Celestynów prawa własności do  

      nieruchomości gruntowej położonej w miejscowości Regut stanowiącej własność Skarbu Państwa; 

  d) przyjęcia regulaminu otwartego konkursu ofert dla niepublicznych przedszkoli, niepublicznych  

      szkół podstawowych oraz niepublicznych innych form wychowania przedszkolnego oraz  

      określenia kryteriów wyboru ofert; 

  e) zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Celestynów na rok 2017; 

  f) sprostowania błędu pisarskiego w uchwale Nr 221/16 Rady Gminy Celestynów z dnia 21 grudnia 

2016 roku w sprawie zamiaru likwidacji Liceum Ogólnokształcącego w Celestynowie wchodzącego w 

skład Zespołu Szkół w Celestynowie; 

g) sprostowania błędu pisarskiego w uchwale Nr 222/16 Rady Gminy Celestynów z dnia 21 grudnia 

2016 roku w sprawie zamiaru likwidacji Technikum w Celestynowie wchodzącego w skład Zespołu 

Szkół w Celestynowie; 

h) sprostowania błędu pisarskiego w uchwale Nr 223/16 Rady Gminy Celestynów z dnia 21 grudnia 

2016 roku w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Zawodowej w Celestynowie wchodzącej w skład 

Zespołu Szkół w Celestynowie; 

i) sprostowania błędu pisarskiego w uchwale Nr 224/16 Rady Gminy Celestynów z dnia 21 grudnia 

2016 roku w sprawie zamiaru likwidacji Warsztatów Szkolnych wchodzących w skład Zespołu Szkół 

w Celestynowie; 

j) sprostowania błędów pisarskich w uchwale Nr 220/16 Rady Gminy Celestynów z dnia 21 grudnia 

2016 roku w sprawie zamiaru rozwiązania Zespołu Szkół w Celestynowie; 

k) zmiany Uchwały Nr 226/17 Rady Gminy Celestynów z dnia 5 stycznia 2017 roku w sprawie 

określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego dzieci w wieku do lat 5 w 

przedszkolach, oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych i punktach przedszkolnych 

prowadzonych przez Gminę Celestynów.  

3. Sprawozdanie Wójta z działalności pomiędzy Sesjami. 

4. Interpelacje, zapytania i wnioski Radnych. 

5. Sprawy różne. 

6. Przyjęcie protokołów z Sesji z dnia 21 grudnia 2016 roku oraz 5 stycznia 2017 roku. 

7. Zamknięcie obrad.               
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Porządek obrad po zmianach został przyjęty. (12 głosów za).                                                                           

 

Ad. pkt 2., ppkt a) 

Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Wójta  Gminy Celestynów do dysponowania 

gruntami należącymi do zasobu gminnego na cele budowlane. 

 

Zastępca Wójta Piotr Rosłoniec powiedział, że projekt dotyczy upoważnienia Wójta Gminy 

Celestynów do dysponowania nieruchomością z obrębu Celestynów o nr ew. 1129 na 

potrzeby budowy przyłącza kablowego energetycznego wraz ze złączem. 

 

Radny Wiktor Piasecki powiedział, że połączone Komisje zaopiniowały projekt uchwały 

pozytywnie.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie upoważnienia Wójta  Gminy Celestynów do dysponowania 

gruntami należącymi do zasobu gminnego na cele budowlane. 

 

Uchwała została przyjęta. (13 głosów za). (Na Sesję przybył radny Stanisław Pawlak). 

 

Ad. pkt 2., ppkt b) 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia średniej powierzchni gospodarstwa rolnego w Gminie 

Celestynów na rok 2017. 

 

Zastępca Wójta Piotr Rosłoniec powiedział, że projekt dotyczy średniej powierzchni 

gospodarstwa rolnego w Gminie Celestynów na rok 2017. Jest to kompetencja Rady Gminy. 

 

Radny Wiktor Piasecki powiedział, że połączone Komisje zaopiniowały projekt uchwały 

pozytywnie.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie ustalenia średniej powierzchni gospodarstwa rolnego w Gminie 

Celestynów na rok 2017. 

 

Uchwała została przyjęta. (13 głosów za). 



5 
 

Ad. pkt 2., ppkt c) 

Podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia do zasobu nieruchomości Gminy 

Celestynów prawa własności do nieruchomości gruntowej położonej w miejscowości Regut 

stanowiącej własność Skarbu Państwa. 

 

Zastępca Wójta Piotr Rosłoniec powiedział, że projekt dotyczy nabycia nieruchomości. 

Nieruchomość jest niezbędna do tego, aby zgodnie z prawem wybudować stację uzdatniania 

wody w miejscowości Regut. 

 

Radny Wiktor Piasecki powiedział, że połączone Komisje zaopiniowały projekt uchwały 

pozytywnie.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia do zasobu nieruchomości Gminy 

Celestynów prawa własności do nieruchomości gruntowej położonej w miejscowości Regut 

stanowiącej własność Skarbu Państwa. 

 

Uchwała została przyjęta. (13 głosów za). 

 

Ad. pkt 2., ppkt d) 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu otwartego konkursu ofert dla 

niepublicznych przedszkoli, niepublicznych szkół podstawowych oraz niepublicznych innych 

form wychowania przedszkolnego oraz określenia kryteriów wyboru ofert. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że ustawa z dnia 7 września 1991 r. o systemie oświaty  

nakłada na gminę obowiązek zapewnienia miejsca realizacji obowiązkowego przygotowania 

przedszkolnego dla dziecka w wieku 6 lat, zapewnienie miejsca wychowania przedszkolnego dla 

dziecka w wieku 5 i 4 lat, zaś z dniem 01 września 2017 r. – również dla dziecka w wieku 3 lat. Jedną 

z możliwości zapewnienia miejsca realizacji wychowania przedszkolnego dla dzieci, jest wyłonienie 

w drodze otwartego konkursu ofert niepublicznych przedszkoli niebędących przedszkolami 

specjalnymi/niepublicznych szkół podstawowych, w których zorganizowane są oddziały przedszkolne, 

niebędących szkołami podstawowymi specjalnymi/niepublicznych innych form wychowania 

przedszkolnego, w których osoba fizyczna lub prawna prowadzi wychowanie przedszkolne 

Zapewnienie warunków do spełniania w/w obowiązku oraz prawa jest zadaniem własnym gminy.  
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Radny Wiktor Piasecki powiedział, że połączone Komisje zaopiniowały projekt uchwały 

pozytywnie.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu otwartego konkursu ofert dla 

niepublicznych przedszkoli, niepublicznych szkół podstawowych oraz niepublicznych innych 

form wychowania przedszkolnego oraz określenia kryteriów wyboru ofert. 

 

Uchwała została przyjęta. (13 głosów za). 

             

 Ad. pkt 2., ppkt e) 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

Celestynów na rok 2017. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Stanisław Pawlak  odczytał treść projektu uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie  zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

Celestynów na rok 2017. 

                                                       

Uchwała została przyjęta. (13 głosów za). 

 

Ad. pkt 2., ppkt f) 

Podjęcie uchwały w sprawie sprostowania błędu pisarskiego w uchwale Nr 221/16 Rady 

Gminy Celestynów z dnia 21 grudnia 2016 roku w sprawie zamiaru likwidacji Liceum 

Ogólnokształcącego w Celestynowie wchodzącego w skład Zespołu Szkół w Celestynowie. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że projekt uchwały dotyczy sprostowania błędu 

pisarskiego w uchwale Nr 221/16 Rady Gminy Celestynów z dnia 21 grudnia 2016 roku. 

 

Radny Wiktor Piasecki powiedział, że połączone Komisje zaopiniowały projekt uchwały 

pozytywnie.  
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Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie  sprostowania błędu pisarskiego w uchwale Nr 221/16 Rady 

Gminy Celestynów z dnia 21 grudnia 2016 roku w sprawie zamiaru likwidacji Liceum 

Ogólnokształcącego w Celestynowie wchodzącego w skład Zespołu Szkół w Celestynowie. 

 

Uchwała została przyjęta. (13 głosów za). 

 

Ad. pkt 2., ppkt g) 

Podjęcie uchwały w sprawie sprostowania błędu pisarskiego w uchwale Nr 222/16 Rady 

Gminy Celestynów z dnia 21 grudnia 2016 roku w sprawie zamiaru likwidacji Technikum w 

Celestynowie wchodzącego w skład Zespołu Szkół w Celestynowie. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że projekt uchwały dotyczy sprostowania błędu 

pisarskiego w uchwale Nr 222/16 Rady Gminy Celestynów z dnia 21 grudnia 2016 roku. 

 

Radny Wiktor Piasecki powiedział, że połączone Komisje zaopiniowały projekt uchwały 

pozytywnie.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie  sprostowania błędu pisarskiego w uchwale Nr 222/16 Rady 

Gminy Celestynów z dnia 21 grudnia 2016 roku w sprawie zamiaru likwidacji Technikum w 

Celestynowie wchodzącego w skład Zespołu Szkół w Celestynowie. 

 

Uchwała została przyjęta. (13 głosów za). 

 

Ad. pkt 2., ppkt h) 

Podjęcie uchwały w sprawie sprostowania błędu pisarskiego w uchwale Nr 223/16 Rady 

Gminy Celestynów z dnia 21 grudnia 2016 roku w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły 

Zawodowej w Celestynowie wchodzącej w skład Zespołu Szkół w Celestynowie; 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że projekt uchwały dotyczy sprostowania błędu 

pisarskiego w uchwale Nr 223/16 Rady Gminy Celestynów z dnia 21 grudnia 2016 roku. 
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Radny Wiktor Piasecki powiedział, że połączone Komisje zaopiniowały projekt uchwały 

pozytywnie.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie  sprostowania błędu pisarskiego w uchwale Nr 223/16 Rady 

Gminy Celestynów z dnia 21 grudnia 2016 roku w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły 

Zawodowej w Celestynowie wchodzącej w skład Zespołu Szkół w Celestynowie. 

 

Uchwała została przyjęta. (13 głosów za). 

 

Ad. pkt 2., ppkt i) 

Podjęcie uchwały w sprawie sprostowania błędu pisarskiego w uchwale Nr 224/16 Rady 

Gminy Celestynów z dnia 21 grudnia 2016 roku w sprawie zamiaru likwidacji Warsztatów 

Szkolnych wchodzących w skład Zespołu Szkół w Celestynowie. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że projekt uchwały dotyczy sprostowania błędu 

pisarskiego w uchwale Nr 224/16 Rady Gminy Celestynów z dnia 21 grudnia 2016 roku. 

 

Radny Wiktor Piasecki powiedział, że połączone Komisje zaopiniowały projekt uchwały 

pozytywnie.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie  sprostowania błędu pisarskiego w uchwale Nr 224/16 Rady 

Gminy Celestynów z dnia 21 grudnia 2016 roku w sprawie zamiaru likwidacji Warsztatów 

Szkolnych wchodzących w skład Zespołu Szkół w Celestynowie. 

 

Uchwała została przyjęta. (13 głosów za). 

 

Ad. pkt 2., ppkt j) 

Podjęcie uchwały w sprawie sprostowania błędów pisarskich w uchwale Nr 220/16 Rady 

Gminy Celestynów z dnia 21 grudnia 2016 roku w sprawie zamiaru rozwiązania Zespołu 

Szkół w Celestynowie. 

 



9 
 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że projekt uchwały dotyczy sprostowania błędu 

pisarskiego w uchwale Nr 220/16 Rady Gminy Celestynów z dnia 21 grudnia 2016 roku. 

 

Radny Wiktor Piasecki powiedział, że połączone Komisje zaopiniowały projekt uchwały 

pozytywnie.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie   sprostowania błędów pisarskich w uchwale Nr 220/16 Rady 

Gminy Celestynów z dnia 21 grudnia 2016 roku w sprawie zamiaru rozwiązania Zespołu 

Szkół w Celestynowie. 

  

Uchwała została przyjęta. (13 głosów za). 

 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala ogłosił 5 minut przerwy na zebranie Komisji 

Oświaty i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 226/17 Rady 

Gminy Celestynów z dnia 5 stycznia 2017 roku w sprawie określenia wysokości opłat za 

korzystanie z wychowania przedszkolnego dzieci w wieku do lat 5 w przedszkolach, 

oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych i punktach przedszkolnych 

prowadzonych przez Gminę Celestynów. 

 

Ad. pkt 2., ppkt k) 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 226/17 Rady Gminy Celestynów z dnia 5 

stycznia 2017 roku w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego dzieci w wieku do lat 5 w przedszkolach, oddziałach przedszkolnych w 

szkołach podstawowych i punktach przedszkolnych prowadzonych przez Gminę Celestynów.  

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że w dniu 5 stycznia br. została podjęta uchwała w 

sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie w sprawie określenia wysokości opłat za 

korzystanie z wychowania przedszkolnego dzieci w wieku do lat 5 w przedszkolach, 

oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych i punktach przedszkolnych 

prowadzonych przez Gminę Celestynów. Nadzór prawny Wojewody zalecił dokonanie zmian 

w przedmiotowej uchwale. 
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Radny Wiktor Piasecki powiedział, że połączone Komisje zaopiniowały projekt uchwały 

pozytywnie.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 226/17 Rady Gminy Celestynów z dnia 5 

stycznia 2017 roku w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego dzieci w wieku do lat 5 w przedszkolach, oddziałach przedszkolnych w 

szkołach podstawowych i punktach przedszkolnych prowadzonych przez Gminę Celestynów.  

    

Ad. pkt 3. 

Sprawozdanie Wójta z działalności pomiędzy Sesjami. 

 

Radny Piotr Stelmach zapytał czy na ul. Poniatowskiego będą budowane progi zwalniające. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że na razie jest przygotowywana dokumentacja 

techniczna i projekt organizacji ruchu. Zobaczymy jaki będzie kosztorys na to zadanie. 

Zamierzeniem jest realizacja wszystkich zadań inwestycyjnych. 

 

Ad. pkt 4. 

Radny Zbigniew Konefał zwrócił się uwagę na konieczność remontu drogi powiatowej w 

Dyzinie od krzyża w kierunku Gliny. Na pewnych odcinkach droga jest całkowicie popękana. 

Na środku odcinka jest wstawiony przepust i przejazd po nim powoduje tąpnięcie. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że powiat jest właścicielem tej drogi. Jeżeli jest 

sugestia w kierunku konieczności naprawy tej drogi to każdy zarówno Wójt jak i radny ma 

możliwość złożenia pisma do właściciela drogi z prośbą o naprawę. Wójt powiedział, że 

wystąpi do zarządcy z prośbą o naprawę tej drogi niemniej poprosił radnego o wskazanie 

jakie konkretnie ma uwagi co do stanu technicznego tej drogi. 

 

Radny Zbigniew Konefał powiedział, że jadąc z Jatnego do Dyzina jest słynny dąb na 

zakręcie. Wystaje tam olbrzymi konar boczny, który stanowi zagrożenie dla samochodów 

wysokich. Zwrócił się z prośbą o wycięcie tej gałęzi. 
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Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że na terenie Gminy Celestynów jest sporo dębów i 

lasów. Poprosił o wskazanie na mapce czy w terenie, o które dokładnie drzewo chodzi.  

 

Radny Zbigniew Konefał powiedział, że reforma oświaty powinna być omawiana na 

połączonych Komisjach a nie tylko Komisji Oświaty. Zaproponował poszerzenie tej Komisji 

w jutrzejszym dniu. 

 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala powiedział, że on nie widzi problemu w tym, aby 

jutro odbyły się Komisje łączone. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że na ostatniej Komisji Oświaty z udziałem radnych i 

nauczycieli Wójt pytał o formułę prac nad reformą oświaty i została zaakceptowane, że 

odbędzie się to w ramach Komisji Oświaty. Komisje są jawne i każdy może brać w nich 

udział. Zaprosił radnego Zbigniewa Konefała do uczestnictwa w posiedzeniach Komisji 

Oświaty. 

 

Radny Zbigniew Konefał powiedział, że redaktor ,,Celestynki” napisał o przedostaniej Sesji, 

że wreszcie została skarga Pani A.K. odrzucona. Radny wcześniej prosił Pana 

Przewodniczącego, aby zdjąć z porządku obrad ten punkt, ponieważ ma swojej treści 

niedoskonałości. Ta uchwała została w całości uchylona przez Wojewodę. Zwrócił się na 

piśmie do redaktora o umieszczenie tej informacji w kolejnej ,,Celestynce” a otrzymał 

odpowiedź od Wójta. Natomiast powyższa informacja do dnia dzisiejszego się nie ukazała. 

 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala powiedział, że jedynym zarzutem Wojewody  było 

skąpe uzasadnienie. 

 

Zastępca Wójta Piotr Rosłoniec powiedział, że wpłynęło takie pismo do działu promocji. 

Pismo dotyczyło sprostowania informacji zawartych w ,,Celestynce”. Natomiast nie było 

napisane jakie informacje należy sprostować i które informacje są fałszywe. Radny odniósł 

się do artykułu w ,,Celestynce”. Natomiast nie wskazał co było niewłaściwego w tym 

artykule.  

 

Radny Damian Krysztofik zapytał czy jest już termin ogłoszenia nowego przetargu na 

odbiór śmieci i co w kwestii wniosku o dofinansowanie targowiska.  
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Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że przetarg będzie ogłoszony na przełomie stycznia i 

lutego. W miedzy czasie zmieniły się przepisy dotyczące ochrony środowiska, które 

wpływają na zakres przedmiotowy przetargu na odbiór odpadów. Przepisy zmieniają się od   

1 lipca 2017 roku. Jeśli chodzi o targowisko to jeszcze nie zostały ogłoszone nabory, ale 

została złożona dokumentacja projekt budowlany do Starostwa.  

 

Ad. pkt 5. 

Sprawy różne. 

 

Radny Zbigniew Konefał zwrócił się do Wójta, aby w następnej ,,Celestynce” ukazała się 

informacja, że ta uchwała została w całości uchylona przez Wojewodę. 

 

Redaktor Andrzej Kamiński powiedział, że w tym aktualnym Numerze się nie ukaże, 

ponieważ jest on już w drukarni. Następny ukaże się za dwa miesiące. Zaznaczył, że zgodnie 

z prawem autorskim jego zdaniem nie musi zamieszczać tego sprostowania.  

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że sprawa ta znajduje się w Komisji Rewizyjnej, 

która będzie ją jeszcze raz rozpatrywać i Rada Gminy będzie jeszcze raz podejmować 

uchwałę w tym zakresie. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że Regionalna Izba Obrachunkowa w Warszawie 

pozytywnie oceniła nasz budżet i wpf. Podziękował radnym, którzy wzięli udział w szkoleniu 

dotyczącemu partnerstwa lokalnego. O kolejnych szkoleniach radni będą informowani. 

Poinformował, że w szkołach na terenie Gminy Celestynów będą organizowane ferie zimowe.  

 

Ad. pkt 6. 

Protokoły z Sesji z dnia 21 grudnia 2016 roku oraz 5 stycznia 2017 roku zostały przyjęte. 

 

Ad. pkt 7. 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala zamknął obrady.  

 

                                                                          Przewodniczący Rady Gminy Celestynów 

 

                                                                                                Romuald Ziętala 


